

Leider können wir zum Thema „Mietautos in Japan“ in der Konsularabteilung der Botschaft keine Auskunft erteilen und wir bieten auch keine Übersetzung eines Führerscheins ins Japanische an.

Sie müssen sich zum Thema „Mietauto/Mitnahme des eigenen PKWs nach Japan“ direkt an den österreichischen Automobilverband ÖAMTC oder an den japanischen Automobilverband JFA wenden.

Um ein Auto in Japan als Österreicher zu lenken, brauchen Sie einen "International Driving licence" basierend auf "Convention on International Road Traffic of 1949 (Geneva Convention)". Sie können ihn beim ÖAMTC beantragen.

Hier ist der Link des japanischen Automobilverbandes: <https://english.jaf.or.jp/contact>

Hier ist der Link des österreichischen Automobilverbandes:

<https://www.oeamtc.at/laenderinfo/>

Anfragen rund um das Thema "Motorrad fahren in Japan" stellen Sie bitte direkt an das ÖAMTC: <https://www.oeamtc.at/kontakt/>

We aren't authorized to give you any informations about "Rental car services in Japan" and we don't offer translations of driver's licenses in the Japanese language.

Therefore you have to contact the Austrian driver's club ÖAMTC or the Japanese driver's club JFA.

To drive a car as an Austrian citizen in Japan, you need an "International Driving licence" based on the "Convention on International Road Traffic of 1949 (Geneva Convention)". You can apply for it at the ÖAMTC.

Here is the link of the Japanese driver's club JFA: <https://english.jaf.or.jp/contact> Here is the link of the Austrian driver's club ÖAMTC:

<https://www.oeamtc.at/laenderinfo/>

If you have any questions about "Riding a motorcycle in Japan", please contact the ÖAMTC directly: <https://www.oeamtc.at/kontakt/>